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Frånvarande: Ordförande 

 Vice Ordförande 

 Ledamot Ungdom 

 Suppleant Aquabike 

 

Gäst: Mikael Larsson, Jonbjörn Hafsténsson   

 

 

Område Anteckningar 

Ekonomi Ekonomistatus 

▪ 462886 kr på kontot 

 

Information från 

Medlemsansvarig 

Medlemmar 

▪ 267 betalande medlemmar det är en ökninng på 29st betalande medlemmar sedan förra 

styrelsemötet. 

▪ Har spärrat alla som inte har betalt medlemsavgift och de som har varit spärrade sedan 

föregående år tas bort från medlemsregistret laget.se och IdrottOnline som föder 

information till SvemoTA och fakturan makuleras, pågående arbete.  

Detta är ett arbete enligt GDPR. 

Besökare 

▪ Januari-april 2025: 866 besökare. Vi tittar på statisitken och vi konstaterar att vi haft en 

mycket bra start 2025 

 

Information Bolaget 

Motorsportsarenan 

Lokaler och allmänytor 

Information 

▪ Årsmötet för AB:t var den 6 maj. Innan detta hade klubbarna ett årsmötet.  

Årsmötet var ett bra möte med positiv anda och styrelse som vill framåt. Diskussioner 

kring vattenförsörjningen var en stor post som alla var överens om måste lösas då det 

påverkar alla på arenan. En utredning pågår för en hållbar funktion på lång sikt. Även 

diskussion kring Endurospåret och dess utveckling diskuterades. AB:t ska ha möte med 

kommunen, gällande dessa punkter.  

Hemsidan för motorstadion kommer framöver länkas via Gokartens hemsida eftersom 

flest söker sig den vägen. I övrigt har AB:t en god ekonomi som gynnar oss alla. 

Ledamötena i AB:t har ett arvode på 5000kr var. De är 4st.  



 

▪ Tider för Motorgrinden är nu 06:00 - 22:00 alla dagar för perioden Maj - September.  

Önskas andra tider så kontaktar man FV - Absolut förbjudet att tejpa fotocellen vid 

grinden. 

All trafik på grinden loggas och uppstår det fel på fotocellen så är det den senaste 

personen i loggen som är ansvarig. 

Skickar också med lite bra information se bilaga. 

▪ Styrelsen i LMAB vill också tipsa alla föreningar att ansöka om en Första hjälpen tavla via 

Sparbanken Lidköping. Karolin kollar.  

▪ Juni ansvarar LMCK för att hålla ordning på allmännytor och omklädningsrum/toaletter.  

▪ Den som låser upp/låser ansvarar för att det är i ordning på omklädningsrum och 

toaletter. Vi behöver köpa in enklare städmaterial, så alla kan sopa av efter sig. Karolin 

och Jonbjörn fixar så det finns städgrejer samt att det finns med i instruktion som 

träningsvärd. 

 

Mail ordförande Mailkorg  

▪ Ska vi erbjuda Camping på Power Big Meet 2025? Eventet är 4-5 juli, räknar med gäster 

3-5 juli.  

El-centraler behöver ställas ut.  

Toaletter och omklädningsrum behöver vara öppet.  

Kanske någon kontroll på omklädningsrum och toaletter.  

Grind öppen hela natten 

Kostnad? Vi tror det var 700 kr per natt förra året. Samt in- och utcheckning. 

Beslut behöver tas med med ordförande.  

 

 

Information från 

Sektionerna 

Övergripande 

▪ Rutin för olyckor. Philip kollar så den blir komplett och att det är lätt att hitta i kiosken. 

▪ Sharepoint MS365 Businnes basic 300 licenser. Online programmen. Gratis. Vi säger ja 

att fortsätta med denna gratis version så får vi se om det räcker eller om vi behöver 

utöka.  

▪ KM för Cross och Enduro planeras tilll en i sensommar och en i höst med årsfest som 

avslutning. 

Cross 

▪ Inget annat att rapportera 

Enduro 

▪ Vi har haft medlemsmöte, där diskuterades om det finns intresse för extremdelen i 

enduron, inget intresse finns, så vi kommer inte fortsätta arbeta med den delen.  

Ungdom 

▪ Ansvarig var ej på plats och hade inget att rapportera 

Aquabike 

▪ ”Prova på dag” i juni. Ansvarig ej på plats, marknadsföring behöver komma igång 

omgående.  

 

Årshjul Kolla årshjul 

▪ Karolin pratar med Jonbjörn och ser om vi kan starta igång ett. 

 

Event Rubrik för event 

▪ Se info under Aquabike 

 



 

Sammhällstjänstare Information från ansvarig för Samhällstjänstare 

▪ Önskar få köpa in en vanlig gräsklippare som är lite lättare att hantera. Skickar 

förslag på önskad produkt till styrelsen. (Inkommet efter mötet, förslag på 

6000kr). 

 

Utbildningar  

▪ Punkten flyttas till nästa möte 

 

Sponsring ▪ Rönnåsens bygg vill gärna sponsra. Har kommit in i mailen som är skickad till kassören för 

fakturering.  

 

Bidrag Inga punkter nehandlades 

Laget.se/Sociala medier Inga punkter behandlades 

 

Kommun Inga punkter behandlades 

 

Svemo Miljöansvarig 

▪ Diskussion om sophantering. Vi diskuterar att ha en kärra som vi kan ställa in alla tunnor 

i. Micke L har frågat om pris för hämtning av brännbart. Återkommer när han får svar.  

▪ Pris för att få oljeavskiljare och slamavfall tömt.  

Priset är 1,45kr/kg avfall och timpriset på bilen är 1675kr/timme 

Gissningsvis tar jobbet ca 3 timmar . 

Vi godkänner och ber Micke ta detta vidare och vi anser att detta kan behöva göras vart 

5 år. Uppgiften ska skrivas in i årshjulet. 

Riksidrottförbundet Inga punkter behandlades 

Övrigt ▪ Klubbkläder 

Saknar några tryck som ska vara med på kläderna. Philip önskar få in dessa så fort det 

går. 

▪ Kioskbygget 

Diskussion kring offert som inkommit i e-posten från Leverantören där arbete och 

material uppskattas till 100 000. Vi önskar få en offert till med ytterligare lite större 

utbyggnad, med plats för lite fika utrymme. Jonbjörn tar med sig frågan.  

Nästa möte 12 juni 2025 kl. 17.30 i klubbrummet 

 

 


